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Protokół Nr LIX/2023 

 
z sesji Rady Miejskiej w Policach 

w dniu 30 maja 2023 roku 

 

 

 

 

 

 
- stan radnych Rady Miejskiej na otwarciu                       -  21 

 

-   obecnych na sesji zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik          -  21 

 Nr 3 do protokołu 

 

- nieobecnych                    -  0 
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PRZEBIEG OBRAD 
 

 

Pkt - 1 - Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum 
 

O godzinie 9.03 Przewodniczący Rady A. Rogowski otworzył LIX sesję 

Rady Miejskiej w Policach. Powitał Burmistrza Polic Pana W. Diakuna, jego 

zastępców: Pana J. Pisańskiego oraz Pana M. Greinerta, Sekretarz Gminy Panią 

A. Lemańską, Skarbnika Gminy Pana J. Zagórskiego, radnych, dyrektorów, kie-

rowników oraz pracowników jednostek Samorządu Terytorialnego, przedstawi-

cieli Rad Osiedli oraz Sołectw. Następnie Przewodniczący na podstawie zgło-

szeń potwierdził obecność wszystkich 21 radnych. 

Przed odczytaniem porządku obrad Przewodniczący Rady przedstawił informa-

cje o możliwości zgłaszania kandydatów na ławników na kadencję 2024-2027. 

 

 

Pkt - 2 -  Przedstawienie porządku obrad 
 

Zmiana porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady A. Rogowski na wniosek Komisji Skarg, Wniosków          

i Petycji poprosił o wprowadzenie do porządku obrad punktu pn „Podjecie 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Polic”. 

 

Porządek  obrad stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Przewodniczący zarządził głosowanie, które przedstawia się następująco:  

 

za -  21 radnych 

przeciw - 0 

wstrzymujących się - 0 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania stanowi załącznik nr 5. 

W głosowaniu wzięło udział  21  radnych.  

 

 

Przewodniczący Rady A. Rogowski odczytał nowy porządek obrad, który 

przedstawia się następująco: 
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1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum 

2. Przedstawienie porządku obrad 

3. Rozpatrzenie uwag do protokołów z LVII sesji Rady Miejskiej w Policach w 

dniu 27 kwietnia 2023 roku oraz z LVIII nadzwyczajnej sesji Rady Miej-

skiej w Policach w dniu 8 maja 2023 roku 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Police na rok 2023 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Filii Naukowej Biblioteki 

im. Marii Skłodowskiej - Curie w Policach 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów do Rady Osiedla Nr 6 

Księcia Bogusława X w Policach 

8. Podjęcie uchwały w sprawie skargi na działalność Burmistrza Polic 

9. Interpelacje i zapytania radnych 

10. Wolne wnioski 

11. Zamknięcie obrad 
 

Następnie Przewodniczacy Rady zarządził głosowanie nad przyjęciem nowego 

porządku obrad, które przedstawia się następujaco: 

za -  21 radnych 

przeciw - 0 

wstrzymujących się - 0 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania stanowi załącznik nr 6 . 

W głosowaniu wzięło udział  21  radnych.  

Nowy porządek obrad został jednogłośnie przyjęty. 
 

Nowy porządek  obrad stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

 

Pkt - 3 -  Rozpatrzenie uwag do protokołu z LVII sesji Ra-

dy Miejskiej w Policach w dniu 27 kwietnia 2023 

roku oraz protokołu z LVIII nadzwyczajnej sesji 

Rady Miejskiej w Policach w dniu 8 maja 2023 

roku. 
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Radni nie zgłosili uwag do treści protokołów. 

 

Pkt  - 4 -  Sprawozdanie z pracy Burmistrza  
 

Sprawozdanie z pracy Burmistrza Polic za okres od sesji nadzwyczajnej Rady 

Miejskiej w Policach z dnia 8 maja 2023 r. do dnia 30 maja 2023r. przedstawił 

Burmistrz W. Diakun. Uzupełnienie sprawozdania przedstawiła Naczelnik Wy-

działu Rozwoju i Funduszy Pomocowych  Pani A. Kuśnierz, która omówiła ak-

tualny stan przygotowania inwestycji pn  „Budowa obwodnicy Polic stanowią-

cej dojazd do Węzła Police Zachodniego Obejścia Miasta Szczecina”.  

Przewodniczący Rady A. Rogowski otworzył dyskusję i zadał pierwsze pytanie. 

Odpowiedział J. Pisański. 

Następnie głos zabrał radny G.Ufniarz, który zapytał o termin doprecyzowania 

koncepcji przebiegu obwodnicy dla wykonawcy oraz o warunki przeprowadze-

nia badań ruchu dla proponowanego wariantu. Odpowiedzi udzieliła Naczelnik 

A. Kuśnierz.  

Kolejno głos zabrał Radny K.Kowalewski. Następnie głos zabrał Z-ca burmi-

strza J.Pisański. Ponownie głos zabrał radny K.Kowalewski i zapytał o możli-

wości rozszerzenia projektu o prace przygotowawcze do przyszłościowej budo-

wy kolejnych etapów obwodnicy Polic. Odpowiedział J.Pisański. Radny K. 

Kowalewski zadał kolejne pytanie. Odpowiedział J.Pisański. Kolejny raz głos 

zabrał K.Kowalewski. Nastepnie głos zabrał Naczelnik Wydziału Techniczno-

Inwestycyjnego Pan K. Kuśnierz. Głos raz jeszcze zabrał radny K. Kowalewski. 

Nastepnie głos zabrał radny K. Olszewski. Odpowiedzi udzieliła Naczelnik Pani 

A.Kuśnierz. Ponownie głos zabrał K.Olszewski, a następnie Naczelnik Pani 

A.Kuśnierz.  

Kolejno Głos zabrał radny A. Echaust, który odniósł się do współpracy Gminy 

Police z Miastem Szczecin. Nastepnie głos zabrał radny G.Ufniarz, który zapro-

ponował podjęcie działań mających na celu łagodzenie niepokojów społecznych 

związanych z budową obwodnicy. 

Następnie głos zabrali kolejno:  radna E. Ignaczak, radny J.Drzazga, Przewodni-

czący A. Rogowski, z-ca burmistrza J.Pisański. 

Głos zabrał W. Diakun i przypomniał o organizowanych konsultacjach i roz-

mowach z mieszkańcami oraz o uwzględnieniu wszystkich aspektów przy wy-

borze wariantu obwodnicy.  
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Kolejno głos zabrał radny K.Kowalewski, który min. zapytał o możliwość przy-

stąpienia do programu pn „ciepłe mieszkanie” przez spółdzielnie mieszkaniowe 

w imieniu mieszkańców. Odpowiedzi udzielił z-ca burmistrza M. Greinert.   

Następnie głos zabrał radny K.Olszewski.  

Głos zabrał  radny G.Ufniarz i zapytał o termin realizacji oraz czas trwania pro-

gramu pn „ciepłe mieszkanie’ Odpowiedzi udzielił z-ca burmistrza M. Greinert. 

Kolejno głos zabrali:  radny D. Walczak,  radny K. Kowalewski, radny K. Ol-

szewski, radny J. Drzazga. 

Głos zabrała w-ce przewodnicząca J. Molenda, a nastepnie radny K. Kowalew-

ski. 

Radni nie zgłosili więcej uwag do sprawozdania. 

                                           Sprawozdanie stanowi załącznik nr 8  do protokołu. 

 

O godz. 10.54  Przewodniczący A. Rogowski zarządził przerwę 

O godz. 11.06  Przewodniczący A. Rogowski wznowił obrady. 

 

Pkt - 5 -  Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gmi-

ny Police na rok 2023 

 

Wprowadzenie przedstawił Skarbnik J. Zagórski.  

 

Radny Z. Kołacki przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Gminnych 

przedstawił opinię Komisji w sprawie projektu powyższej uchwały. „Za” gło-

sowało 7 członków Komisji. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym temacie.  

 

Radni nie zgłosili uwag do treści uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Rogowski  odczytał treść uchwały, a następnie za-

rządził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

 

za - 21 radnych 

przeciw - 0 

wstrzymujących się - 0 
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Wygenerowany imienny wydruk głosowania stanowi załącznik nr 9. 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 

Uchwała została przez Radę jednogłośnie przyjęta. 

 

 

Uchwała Nr LIX/564/2023 stanowi 

załącznik nr 10 do protokołu 

 

 

Pkt - 6 - Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji 

Filii Naukowej Biblioteki im. Marii Skłodow-

skiej-Curie w Policach 

 

 

Wprowadzenie przedstawił Naczelnik Wydziału Oświaty i Kultury W.Stefański. 

 

Radna E.Ignaczak przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

przedstawiła opinię Komisji w sprawie projektu powyższej uchwały. „Za” gło-

sowało 9 członków Komisji.  

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym temacie. 

 

Głos zabrał radny G. Ufniarz. Następnie głos zabrał Przewodniczący 

A.Rogowski oraz radna E. Ignaczak. 

 

Radni nie zgłosili więcej uwag do treści uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Rogowski odczytał treść uchwały, a następnie zarzą-

dził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

 

za - 21 radnych 

przeciw - 0 

wstrzymujących się - 0 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania stanowi załącznik nr 11 . 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 

Uchwała została przez Radę przyjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr LIX/565/2023 stanowi 

załącznik nr 12 do protokołu 
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Pkt - 7 - Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wybo-

rów do Rady Osiedla Nr 6 Księcia Bogusława X 

w Policach 
 

Wprowadzenie przedstawiła z-ca Naczelnika Wydziału Organizacyjno-

Prawnego K. Golema. 

 

Przewodniczący Rady A. Rogowski otworzył dyskusję w tym temacie. 

 

Przewodniczący A. Rogowski  zaproponował na prowadzącą zebranie wyborcze 

radną J. Molendę. Radna nie wyraziła zgody. 

 

Głos zabrał Radny K. Kowalewski i zaproponował na prowadzącego zebranie 

radnego G. Ufniarza, a na zastępcę Radnego A. Echausta. Radni wyrazili zgodę. 

 

Głos zabrała w-ce przewodnicząca i. Bednarek i na przewodniczącego zapropo-

nowała A. Rogowskiego. Przewodniczacy A. Rogowski nie wyraził zgody. 

 

Przewodniczący Rady A. Rogowski odczytał treść uchwały, a następnie zarzą-

dził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

 

za -   16 radnych 

przeciw - 0 

wstrzymujących się – 5 radnych 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania stanowi załącznik nr 13. 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 

Uchwała została przez Radę przyjęta. 

 

Uchwała Nr LIX/566/2023 stanowi 

załącznik nr 14 do protokołu. 

 

 

 

Pkt - 8 - Podjęcie uchwały w sprawie skargi na działal-

ność burmistrza Polic 

 
Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radny W. Kosiorkiewicz 

poinformował, że Komisja uznała skargę za bezzasadną. 

 

Radni nie zgłosili więcej uwag do treści uchwały. 
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Przewodniczący Rady A. Rogowski odczytał treść uchwały, a następnie zarzą-

dził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

 

za -   21 radnych 

przeciw - 0 

wstrzymujących się – 0 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania stanowi załącznik nr 15. 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 

Uchwała została przez Radę jednogłośnie przyjęta. 

 

Uchwała Nr LIX/567/2023 stanowi 

załącznik nr 16 do protokołu. 

 

 

Pkt - 9 - Interpelacje i zapytania radnych 
 

Głos zabrał burmistrz W. Diakun, który przedstawił złożone pytanie radnej Ja-

dwigi Róg oraz udzielił odpowiedzi. 

 

Następnie głos zabrał radny G. Ufniarz. Radny nawiązał do złożonej interpelacji 

dot. promenady przy rzece Łarpii i zawnioskował o wprowadzenie poprawek do 

projektu ścieżki rowerowej. Radny zwrócił się również z prośba o rozwiązanie 

problemu braku przejścia dla pieszych na ul. Wkrzańskiej  w okolicy budowa-

nego ronda. 

 

Kolejno głos zabrała radna J. Molenda i zgłosiła propozycje umieszczenia więk-

szych pojemników na odpady na terenie promenady przy rzece Łarpii. 

 

Głos zabrała radna E. Ignaczak i w imieniu Polickiego Stowarzyszenia Piłki 

Siatkowej zapytała czy na terenie Polic zostaną utworzone boiska do piłki siat-

kowej plażowej. 

 

Głos zabrał radny A. Echaust i przedstawił interpelację w sprawie problemu 

dróg gruntowych w gminie Police. 

 

                                      Interpelacja stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Następnie  radny złożył interpelację  w sprawie budowy garażu na potrzeby OSP 

Trzebież  o spotkanie przedstawicieli Urzędu Gminy, projektanta oraz użytkow-

ników w celu omówienia projektu.   
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                                                Interpelacja stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Kolejno radny A. Echaust zwrócił się z prośba o udzielenie odpowiedzi na zło-

żoną interpelację w sprawie zwiększenia kursów linii samorządowej. 

 

Radny A. Echaust ponowił interpelację dotyczącą  montażu oświetlenia na tere-

nie cmentarza w Trzebieży. 

 

                                                Interpelacja stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

 

Głos zabrał radny S. Kajkowski i ponowił interpelację dotyczącą montażu wiaty 

przystankowej przy ul Wojska Polskiego. 

 

                                               Interpelacja stanowi załącznik nr 20  do protokołu. 

 

Głos zabrał radny W. Gaweł z prośba o odpowiedź na interpelację dotyczącą 

ustawienia znaku drogowego przy parkingu sklepu „Biedronka” na ul. Głowac-

kiego oraz o możliwie szybką naprawę ubytków na parkingu przy ul. Wróblew-

skiego. 

Radny przypomniał o nadchodzących spotkaniach komisji Rewizyjnej. 

 

Nastepnie głos zabrała radna j. Molenda zapytała o realizacje sprawy montażu 

progów zwalniających na ul. Bursztynowej. 

 

Głos zabrał Przewodniczący A. Rogowski. Zapytał burmistrza o możliwość za-

trudnienia Pełnomocnika ds. osób z  niepełnosprawnością oraz zwrócił się z py-

taniem do Naczelnika Wydziału Techniczno Inwestycyjnego czy przebudowa 

budynku MOK w Policach zakłada rozwiązania dla osób z niepełnosprawnością. 

Odpowiedzi udzielił Naczelnik K. Kuśnierz. Przewodniczący zwrócił się rów-

nież z prośba o odpowiedź na złożoną interpelacje dotyczącą wsparcia WOPR 

Police w remoncie sali szkoleniowej oraz podziękował za szybką interwencję     

i wymianę wiat przystankowych przy Zakladach Chemicznych.  

 

Odpowiedzi udzielił z-ca burmistrza J. Pisański.  

 

 

Pkt - 10 - Wolne wnioski 

 
Radni nie zgłosili wniosków. 

               

Pkt - 19 - Zamknięcie obrad 
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Przewodniczący Rady A. Rogowski o godzinie 11.42  ogłosił zakończenie 

LIX sesji Rady Miejskiej w Policach i podziękował radnym oraz zgromadzonym 

gościom za udział w obradach.  

 

 

 
 

Protokołowała: 

Żaneta Onyszkiewicz-Filipczak Przewodniczący Rady 

 

 Andrzej Rogowski 


